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PRISOTNI ČLANI KOMISIJE: 
Veronika VIDMAR, dr. Borut STRAŽIŠAR, mag. Almin GORINJAC, Maja KRIŽNAR, 
Žiga PRETNAR, Edina DŽAMASTAGIĆ in Vlado MLINAREC 
 
OSTALI PRISOTNI:  
mag. Valentina GORIŠEK – direktorica občinske uprave in mag. Vera DJURIĆ 
DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo  
 
Vlado Mlinarec je predlagal, da se z dnevnega reda 2. redne seje Statutarno pravne 
komisije umakne točka 2 - Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Jesenice za 
leto 2019 – PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK. Predlagana točka naj se uvrsti 
na dnevni red aprilske seje, saj je časovno do seje nemogoče predelati dva tako 
zahtevna dokumenta kot sta zaključni račun in rebalans. 
 
Mag. Valentina Gorišek je na kratko predstavila razloge za pripravo  
Rebalansa proračuna občine Jesenice za leto 2019. 
 
Vlado Mlinarec je povedal, da v rebalansu ne gre samo za prenos sredstev, ampak 
se določene stvari dodajajo tudi na novo, zato je potrebno to gradivo dobro pregledati. 
Pri Jeseniških novicah se na primer dodatno namenja denar za zunanjo izvajalko, ki 
po izobrazbi niti ni novinarka. Razumel bi, da se ta denar namenja nekomu, ki je po 
poklicu novinar, tako pa gre zgolj za izpolnitev obljub župana do njegovih 
podpornikov. Do sedaj so člani Uredniškega odbora dobivali samo sejnine, sredstva, 
ki se povečujejo pa so namenjena točno določeni osebi. Ravno tako so se sredstva 
povečala za delovanje Nadzornega odbora, čeprav verjetno to sploh ne bi bilo 
potrebno.  
 
Predsednica Komisije je po razpravi predlagala v sprejem 
 
SKLEP: 
Iz dnevnega reda 2. redne seje Statutarno pravne komisije se umakne točka 2 - 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna občine Jesenice za leto 2019 – 
PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 
       ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 

http://www.jesenice.si/
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Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica Komisije 
v potrditev predlagala naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 1. redni 

seji Statutarno pravne komisije, ki je bila 16. 1. 2019 
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o dodeljevanju državnih 

pomoči de minimis za pospeševanje malega gospodarstva v občini Jesenice – 

DRUGA OBRAVNAVA 

3. Vprašanja in pobude 

 

GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 
                          ZA – 6  
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  

SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  11..  RREEDDNNII  SSEEJJII  SSTTAATTUUTTAARRNNOO  PPRRAAVVNNEE  KKOOMMIISSIIJJEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1166..  

11..  22001199  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednica Komisije predlagala v sprejem  
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 1. redne seje Statutarno pravne komisije, ki je bila 
16.1.2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 
       ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  

DDOODDEELLJJEEVVAANNJJUU  DDRRŽŽAAVVNNIIHH  PPOOMMOOČČII  DDEE  MMIINNIIMMIISS  ZZAA  PPOOSSPPEEŠŠEEVVAANNJJEE  

MMAALLEEGGAA  GGOOSSPPOODDAARRSSTTVVAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA    

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
Dr. Borut Stražišar je opozoril, da sta v 16. in 17. členu dve prazni alineji, ki jih je 
potrebno brisati. 
 
Predsednica Komisije je v sprejem predlagala  
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AMANDMA 1: 
V 5. odstavku 16. člena Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
dodeljevanju državnih pomoči de minimis za pospeševanje malega 
gospodarstva v občini Jesenice se briše tretja prazna alineja.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 
       ZA – 6 
 
Amandma je bil sprejet. 
 
in 
 
AMANDMA 2: 
V 5. odstavku 17. člena Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
dodeljevanju državnih pomoči de minimis za pospeševanje malega 
gospodarstva v občini Jesenice se briše peta prazna alineja.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 
       ZA – 6 
 
Amandma je bil sprejet. 
 
Druge razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednica Komisije v 
sprejem predlagala  
 
SKLEP: 
Statutarno pravna komisija predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o dodeljevanju 
državnih pomoči de minimis za pospeševanje malega gospodarstva v občini 
Jesenice v drugi obravnavi, s sprejetima amandmajema. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 
       ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
4.1 Vlado Mlinarec:  
Za marčevsko sejo Občinskega sveta je bilo predlagano, da se na dnevni red uvrsti 
informacija o stanju na Mali Mežakli, glede veljavnih predpisov, ki so neposredno 
vezani na koncesijsko pogodbo ter na njihovo izvajanje z namenom spremembe oz. 
dopolnitve le teh.  
 
Dr. Borut Stražišar:  
Glede stanja na Mali Mežakli je bil sam osebno na sestanku pri županu. V mesecu 
marcu tega ne bo mogoče realizirati, je pa že aktivirana revizijska hiša, ki bo 
pregledala možne ukrepe. Sam je tudi predlagal, da se poveže z Biotehničnim 
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centrom iz Nakla in s šolo za varstvo okolja, ki je tudi v Kranju, ter da se skupaj z njimi 
poskuša pripraviti nek projekt, ki bi poskušal najti neke pametne strokovne rešitve.  
Strinja se s predlogom, da se na marčevski seji ta tematika obravnava v smislu neke 
celovite informacije, vendar pa se na tej seji verjetno še ne bo dalo razpravljati o 
nekih celovitih rešitvah, ker jih dejansko še ni. 
V mesecu aprilu pa bi se verjetno že lahko ta tematika obravnavala na seji 
Občinskega sveta. Predlaga, da bi takrat s pravnega vidika tudi Statutarno pravna 
komisija obravnavala to gradivo. Pomembno je namreč, da se soočijo različne 
variante, tudi zaradi varstva naših občanov. Sam je namreč na Dunaju 15 dni živel v 
hostlu zraven sežigalnice, pa tega niti ni opazil, tako da tehnologija danes je takšna, 
da omogoča te objekte tudi v samem mestu. Gre pa vsekakor za problematiko, ki ni 
samo lokalna, zato bo potrebno pritisniti na državo, da bo pomagala poiskati ustrezne 
rešitve.  
 
Veronika Vidmar:  
Glede na razpravo dr. Boruta Stražišarja, da v mesecu marcu še ne bo nekih rešitev, 
bi bilo mogoče res bolj smotrno, da se ta tematika obravnava na aprilski seji.  
 
Dr. Borut Stražišar: 
Predlaga, da se o tej tematiki razpravlja tudi na marčevski seji, saj gre za precej 
aktualno problematiko, ki zadeva znaten del ljudi, ki živijo v občini Jesenice. Bo pa 
tudi na seji povedal, da zadeve tako pravno, kot tudi tehnično zahtevajo nek čas, je 
pa vsekakor potrebno pokazati neko odgovornost in kredibilnost do volivcev. 
 
Mag. Almin Gorinjac:  
Za sejo v mesecu marcu naj Občinski svet pridobi informacije, potem pa naj se o tej 
tematiki razpravlja na aprilski seji.  
 
Po razpravi je predsednica Komisije predlagala 
 
SKLEP: 
Na sejo Občinskega sveta v mesecu marcu naj se predloži celovita informacija 
o delovanju Centra za ravnanje z odpadki Mala Mežakla, kot je bila dana pobuda 
na 2. seji Občinskega sveta v mesecu januarju 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 7 
       ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednica Komisije sejo zaključila ob 
19.33.  
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNICA KOMISIJE: 
Mag. Valentina GORIŠEK            Veronika VIDMAR 
 


